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 Tid Tisdagen den 31 januari kl. 17:30 – 17:53 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 6 februari 2023 §§ 1-4, 6-13 

Omedelbart justerade paragrafer 2023-01-31 § 5 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 Stian Armstad (S) 

Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Ersättare:  

Anders Öhrling (S) 

Lotten Hammar (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Mikael Peterson (C) 

 
 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Carina Braun, Sophie Dahlberg, Susanne Olsson, Niklas 

Pettersson, Robert Sköld, Jenny Tirén Berg, personalföreträdare 

för Kommunal Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 10 
Svar på skrivelse från C, M och L om fotbollstält 
Dnr 1.6/2022/3041 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner och överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 18 januari 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Hanna Wistrand (L) och 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna skickade in en 
skrivelse till idrottsnämnden 2022-11-15 med frågor om de 
medel som avsattes i budget för vintertält för fotboll 2022 men 
som istället ändrat inriktning till att handla om att utreda 
anläggande av värmepister.  
 
I Stockholm är behovet av fotbollsplaner under vintertid stort och 
därför är lösningen med värmepister under stadens planer 
istället för fotbollstält en uppskattad idé. Allt som kan göra att fler 
föreningar kan bedriva verksamhet för sina barn och unga är 
positivt och det är ett effektivt nyttjande av planer som redan 
finns i vår stad.  
 
Eftersom det i stadens budget för 2022 avsattes sammantaget 
60 miljoner kronor för att bygga fyra stycken vinterfotbollstält är 
det dock en viss besvikelse att förvaltningen endast planerat 
värmeslingor på två ställen, Kärrtorps IP och Stora Mossens IP. 
Förhoppningen var att hela summan på 60 miljoner kronor som 
skulle nyttjas på tälten skulle användas till fullo för att bygga 
värmeslingor på fler ställen. Däremot är planerna på att vid 
utveckling av Knutby BP även installera värmepist på plats goda 
nyheter. Det är en plats med stort behov av idrottsliga 
förbättringar och en värmepist vore ett lyft. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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